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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 14.10.2023 do 24.11.2023 

 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 6x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- schválila přijetí daru od Ústeckého kraje, materiálu z centra humanitární pomoci ÚK pro 

Jednotky sboru dobrovolných hasičů Děčín, 
- rozhodla o navýšení celkové počtu zaměstnanců statutárního města Děčín zařazených do 

Magistrátu města Děčín o 1 zaměstnance oddělení veřejných zakázek v odboru strategií a 
informačních technologií, 

- zrušila Komisi cestovního ruchu a odvolala její předsedkyni a členy ke dni 17.10.2023, 
- rozhodla o poskytnutí dotace Sportovnímu klubu Děčín na projekt ME v atletice veteránů 

– Pescara ve výši 10 tis. Kč, 
- schválila uzavření smlouvy a přijetí daru ve výši 30.000,00 eur od společnosti Viking 

Cruises za účelem vybudování kabelových rozvodů na Smetanově nábřeží, 
- schválila odměnu řediteli Děčínské sportovní, p. o., 
- schválila zapojení a realizaci projektu „Potravinová a materiální pomoc nejchudším 

osobám III“, 
- schválila přijetí peněžitého daru od Technických služeb Děčín, a. s., ve výši 50 tis. Kč, 

který bude použit při příležitosti uskutečnění vánočního trhu dne 03.12.2023 a rozsvícení 
vánočního stromu, 

- zřídila Komisi pro posuzování návrhů na udělení Ceny statutárního města Děčín 
a jmenovala jeho předsedu Ing. Jiřího Anděla, CSc., a členy komise Ing. Bc. Annu 
Lehkou, Ing. Ondřeje Smíška, Mgr. Martina Poštu a Václava Němečka, a to ke dni 
01.12.2023, 

- schválila termíny schůzí rady města v roce 2024, 
- rozhodla o poskytnutí individuálních dotací v oblasti sportu a kultury v roce 2023 ve výši 

do 50 tis. Kč, 
- schválila plány zimní údržby místních komunikací (vozovek a chodníků) na území 

statutárního města Děčín v období od 01.11.2023 do 31.03.2024 na rok 2023-2024, 
- schválila ceník na krátkodobý pronájem zasedacích místností v budovách Magistrátu 

města Děčín, Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV, ul. 28. října 1155/2, Děčín I, a ul. Raisova 
1155/3, Děčín IV, 

- schválila odměnu zmocněnému zástupci příspěvkové organizace Centrum sociálních 
služeb Děčín, 

- schválila střednědobé výhledy na období 2025-2028 příspěvkových organizací 
statutárního města Děčín, 

- schválila rozpočty na rok 2024 příspěvkových organizací statutárního města Děčín. 
 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- Setkání primátorů statutárních měst v Praze, ke koordinaci opatření k eliminaci dopadů 

„konsolidačního balíčku“ vlády ČR, 
- finanční komise SMO – on-line, se snahou o revizi návrhů změn v RUD ve prospěch 

příjmů měst a obcí, 
- jednání s představiteli KÚ ÚK Odboru školství, radní pro oblast školství KÚÚK  

Ing. Jindrou Zalabákovou, vedením ZUŚ a vedením města Děčína, o případném převzetí 
zřizovatelských funkcí k ZUŠ Děčín včetně majetku, 

- zahájení Veletrhu škola 2023 v OC Pivovar, na podporu informovanosti občanů – rodičů 
vycházejících školáků o možnostech studia a profesního uplatnění, 
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- podzimní aktivity akcionářů SVS na Zámku v Děčíně, s informacemi o zamýšlených 
investicích do vodárenské infrastruktury, o koordinaci staveb a možnostech spolupráce, 

- jednání s představiteli České pošty, 
- Zahajovacího koncertu Dnů Česko-německé kultury v Drážďanech, 
- jednání s představiteli Armex Holding - Ing. Hlavsou a Ing. Richterem, o dalších plánech 

holdingu v lokalitě Dc-východ, o projektu Maxičky a o podpoře aktivit ve městě, 
- debaty o holokaustu s pamětnicí a rodačkou z Děčína paní Evou Erbenovou na 

Děčínském zámku, se zápisem izraelské spisovatelky do pamětní knihy a udělením 
Pamětního listu primátora města, 

- jednání s ředitelem RYKO a.s. a předsedou OHK Ing. Voštou, 
- slavnostního předávání cen "Přívětivý úřad" v budově Uměleckoprůmyslového muzea 

v Praze, kde jsme převzali (obhájili) cenu za 2. místo v ÚK,jednání s představiteli 
společnosti W&ART z.s. Ing. Nytrovou a p. Štorkánem ohledně projektu pro základní 
školy Technikáda, představení projektu a nabídka spolupráce, s tím, že zapojení do 
projektu bude ponecháno v úvaze jednotlivých škol po seznámení s konceptem, 

- otevření X. Děčínského dialogu o vodě pořádaném Spolkem Aquarius-Vodnář, SAV, 
tradiční akci, která se zabývá vodním režimem, zadržováním vody v krajině, dopravním 
využitím vodních cest, monitoringem spodních vod apod., 

- Hasiči a záchranáři – Děčínský zámek – gratulace a poděkování za dlouholetou službu 
k předání medailí oceněným z celého Ústeckého kraje, 

- Podnikatelského fóra ÚK – na téma - Inovace a technologie pro transformaci na UJEP 
v Ústí n. Labem, s cílem orientovat výzkum a výrobu v regionu na moderní základ 
s důrazem na úspory energie, nové formy energie (H2 technologie), inovativní prac. a výr. 
postupy, nové materiály a vyšší přidanou hodnotu práce, 

- Jednání s ředitelem ŘSD ČR Správy Liberec v Liberci, ke koordinaci postupu při přípravě 
realizace Folknářské spojky, aby bylo možno využít dotace na výstavbu této důležité 
přeložky, 

- Dne s Ústeckým krajem - setkání vedení ÚK se starosty ÚK v Děčíně – pravidelná 
prezentace činnosti vedení kraje a krajského úřadu, náměty a připomínky starostů, 
setkání s hejtmanem ÚK, 

- představení nového dotačního programu Ústeckého kraje pro rok 2024 na oblast 
Prevence kriminality na Krajském úřadě ÚK v ÚL, 

- zasedání Monitorovacího výboru č.5 OPST2021-27 Operačního programu, S pravedlivá 
transformace 2021–2027, kam jsem delegován orgány SMO ČR jako zástupce obcí a 
měst, 

- zahájení gymnastické soutěže „O pohár Věry Čáslavské“ ve sportovní hale v Děčíně, 
soutěže dětských týmů, 

- krajského setkání ministerstva vnitra se zástupci obcí Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, 
nad návrhem nového zákona v obcích, změnami v odměňování zastupitelů a dopady 
konsolidačního balíku vlády, 

- jednání s Generálním ředitelem SVS - Ing. Bronislavem Špičákem, o spolupráci na 
investičních akcích vodárenské infrastruktury ve městě, včetně možností společného 
financování. 

 
MP (městská policie): 

- zástupci MP se zúčastnili konference „5G a neveřejné sítě: Příležitost technologického 
rozvoje“. Informace z konference budou využity při přípravě projektu modernizace a 
rozšíření stávajícího kamerového systému, 

- dva čekatelé aktuálně dokončují základní kurz a připravují se na závěrečné zkoušky před 
komisí ministerstva vnitra. I tak zůstává plánovaný stav strážníků nenaplněn. Stejně jako 
Policie ČR se i městská policie potýká dlouhodobě s nedostatkem zájemců,  

- zástupci MP se podíleli na organizaci několika preventivních akcí ve školách v Děčíně ve 
spolupráci s Probační a mediační službou ČR a s okresním soudem. 
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MCK (Městské centrum kultury a cestovního ruchu): 
 
- turistická informační centra byla nafocena a přidána do služby Google Streetview (exteriér 

i interiér, pro lepší navigaci návštěvníků), 
- vytvořilo grafiku pro Městské slavnosti 2024, 
- vytvořilo grafiku pro hudební festival Labefest, 
- pracuje na novém čísle Časopisu pro turisty, 
- pracuje na novém cykloprůvodci, 
- ve spolupráci s Ústeckým krajem a NP České Švýcarsko řeší monitoring návštěvníků 

města a celého okresu,  
- pracuje na vánoční výzdobě města, 
- připravuje vánoční program ve městě, 
- vytvořilo jednotnou grafiku pro vánoční akce,  
- vytvořilo limitovaný vánoční merch. 
 
 
Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Záškoláctví – nastavena součinnost s PČR do doby vyjasnění kompetencí uvnitř úřadu pro 

ztotožnění zákonného zástupce dítěte povinného předškolním vzděláváním 

- návrhu rozpočtu – jednání vedení města s odbory ohledně sestavování rozpočtu města na 

rok 2024, 

- uvedení do pozice ředitelky CSS - po ukončení mateřské dovolené, paní ředitelka 

představila své záměry a cíle, nastínila problémy, které bude potřeba v blízké době nutné 

řešit, probraná problematika všech služeb poskytovaných CSS, 

- prezentace ZEVO Komořany za účasti zastupitelů města, 
- Městský útulek – slavnostní poděkování sponzorům, 
- ul. K. H. Borovského, Děčín - Boletice – objekty byly bez dodávky tepla, bylo nezbytné 

právní konzultace za účasti dodavatele tepelné energie Termo a.s., 
- jednání ke koupi domu pro Slunečnici – jednání se ředitelkou spolku, informace ohledně 

zajišťování finančních zdrojů včetně případné pomoci ze strany města, 
- jednání s provozovatelem MVE u Zámeckého rybníka o jeho dalších podnikatelských 

záměrech, 
- pracovní skupiny Koncepce bydlení – pokračování v práci na koncepci bydlení, výstup 

bude prezentován zastupitelům města v prosinci letošního roku, následně v lednu 2024 by 
mělo dojít ke schválení koncepce zastupitelstvem města, 

- Komise prevence kriminality, viz zápis z komise, 
- zhodnocení Týdne nejen pro seniory – pracovní skupina vyhodnotila proběhlý letošní 

ročník a přijala návrhy na změny, které by se měly zohlednit v roce 2024, 
- kladení věnců k výročí vzniku ČSR, 
- komunitní práce s romskou komunitou – za účasti ambasadora pro romskou komunitu 

Ústeckého kraje a zástupců děčínské romské komunity došlo k jednání o možné 
spolupráci, první komunitním počinem pro širší veřejnost bude rozsvícení vánočního 
stromu v Boleticích, 

- kontroly objektů určených k bydlení K. H. Borovského - místní šetření za účasti státní 
správy ve vybraných objektech, viz protokol SÚ 

- ZŠ míru, Indigo - předání informace z jednání ohledně komunitní práce s romskou 
menšinou hlavním místním aktérům – ZŠ, MŠ a NPZD 

- vyhodnocení projektu integrace UK – vyhodnocení projektu všemi zúčastněnými subjekty, 
příprava závěrečné zprávy projektu, 

- Komise sociální a zdravotnická, viz zápis z komise, 
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- monitoringu třídění odpadů ve městě – nahodilý výběr a provedení monitoringu SKO, viz 
článek ve zpravodaji, 

- KÚÚK – výkup nemovitosti pro K – centrum, záškoláctví – vyjasnění metodického vedení 
kraje při správním řízení ohledně neplnění povinnosti předškolního vzdělávání, prohlídka 
nemovitosti pro případný přesun K – centra odborem SV Krajského úřadu, 

- zahájení týdne služeb v sociální oblasti – zahájení týdne přednášek a výstavy k sociálním 
službám v městské knihovně 

- KZŠ Nativity – nastavení spolupráce, zapojení dětí školy v rámci DZR/DS Křešice 
- webináře Odpady a obce, online 
- setkání s hejtmanem a se starosty – jednání s vedením kraje, nabídka spolupráce 

jednotného postupu v oblasti odpadového hospodářství v rámci ORP/ okresu vůči 
koncovému zařízení na likvidaci odpadů, 

- KÚÚK nový dotační program prevence kriminality – prezentace kraje a ČUS, možnosti 
projektových záměrů, 

- pracovní skupiny ÚP – příprava harmonogramu dne návštěvy generálního ředitele ÚP 
v Děčíně, 

- pracovní skupiny K – centrum – informace o možnostech financování výkupu a 
rekonstrukce objektu z Plánu národní obnovy, 

- otevírání obálek VŘ na ředitele ZOO  
- veřejné debaty se studenty gymnázia Komenského náměstí – diskuze nad veřejným 

prostorem Komenského náměstí, využití prostoru studenty škol, 
- komunitní skupiny zdravotně postižení – setkání s poskytovateli služeb v rámci 

komunitního plánování, představení služeb, 
- sněmu stomatologů – pokračování spolupráce s okresní komorou stomatologů, řešení 

zajištění zubní pohotovosti na rok 2024 
- setkání starostů ORP – účast na prezentaci Technických služeb Děčín, nabídka 

meziobecní spolupráce při likvidaci odpadů v koncovém zařízení ZEVO Komořany, příp. 
ZEVO Trmice a Mělník 

- Komunitní energie, Termo a.s. – informace o záměrech, vybudování koncového zařízení 
na likvidaci odpadů – bioplynová stanice 

- převzetí charitativní pomoci na podporu projektu Masarykovy nemocnice v Ústí nad Labem 
- Transplantace kostní dřeně  

 

Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání – 5G technologie  

o příprava podání žádosti na dotační výzvu – primárně v rámci prevence 

bezpečnosti, 

- jednání – Automatizace procesů 

o problematika robotizace některých procesů na MM Děčín, 

- jednání – Mgr. Ouzký – uzavírky ČEZ 

o pokládka VN v okolí Mírového náměstí, 

- jednání – Parkování u ZOO Děčín 

o příprava materiálů pro poradu projektů a poté pro zasedání RM, 

o rozšíření parkovacích kapacit na 44 míst, 

o zbudování informačního systému na monitorování volných parkovacích míst, 

o zajištění záchytného parkoviště, 

o spuštění shuttle bus, 

- jednání – Koncepce bydlení, 

- jednání – Pastýřská stěna – varianty rekonstrukce vnitřních prostor, 

- jednání se starostou MÚ Česká Kamenice Mgr. Papajanovským 

o propojení měst Česká Kamenice, Benešov n. Ploučnicí, Děčín 

- jednání – Dopravní komise, 
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- jednání – 5 G a neveřejné sítě: „Příležitost technologického rozvoje“ 

o účast na konferenci, 

- jednání – s vedoucím Odboru dopravy KÚ ÚK Ústí nad Labem Ing. Fraňkem 

o problematika integrace veřejné dopravy, plateb jízdného, 

- jednání – Dopravní systémy – úsekové měření, f. GEMOS CZ, 

- jednání – Parkování ve městě 

o vytvoření krátkodobých cílů – možnosti rychlého rozšíření parkovacích míst 

v nejkritičtějších částech města, 

o příprava dlouhodobých cílů – tarifikace parkovacích zón, kontrola parkovného, 

výstavba velkého parkovacího domu, 

- jednání s řediteli p.o. – plánované rekonstrukce, 

- jednání – Prezentace dopravní studie Čsl. Mládeže 

o účast na jednání s DPČR, PČR, ČVUT, 

- jednání – DPmD Děčín, a.s. 

o informační tabule na autobusovém nádraží, 

- jednání – Mobilní aplikace 

o varianty řešení informačního kanálu města, 

- jednání – Konference SmartCities a doprava, 

- jednání s ředitelem ŘSD ČR v Liberci 

o problematika Folknářské spojky, OK Benešovská a Manušické varianty, 

- jednání – ČEZ ESCO, a.s. 

o problematika elektromobility, 

- jednání – obchodní ředitel firmy TELMO 

o problematika analytického software, 

- debaty se studenty – revitalizace nám. Komenského, Děčín I, 

- jednání – Koordinace investic a oprav 

o ŘSD, SÚZ, 

o příprava objízdné trasy pro akci – oprava mostu v Mojžíři, 

o problematika ohlašování rekonstrukcí – s akcentem na Kamenickou ulici, 

- jednání – Koordinační jednání ke stavbám v DC II; Reko vodovodu a kanalizace v ul. 

Purkyňova vs. Výstavba nového pavilonu v areálu nemocnice, 

- jednání – Ing. Vošta, Ryko Děčín, 

- jednání – Komunitní energie v Děčíně. 

 

 

Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání – problematika přestupků ve školství – nastavení nové metodiky a spolupráce 

v rámci orgánů ve městě k postihování záškoláctví a nenastoupení k povinné předškolní 
docházce. 

- jednání – odbor ekonomický - návrh rozpočtu 
- porady s vedoucími odborů 
- jednání – Seminář ZEVO Komořany – Rozšíření systémového řešení 
- jednání se zástupci KÚ ÚK Odbor školství k možnosti převedení ZUŠ Děčín 
- jednání – Sportovní komise  
- jednání – Školská komise 
- jednání – Městské centrum kultury a cestovního ruchu – příprava vánočního programu 

v Děčíně. 
- zahájení Veletrhu škol 2023 - Cesta ke vzdělání a profesi 
- konference „Bezpečné město“ v Mladé Boleslavi. Představení aktuálních trendů a 

technologií k zajištění bezpečnosti ve městech. Účast na workshopu na téma 
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„Audioanalýza jako prevence kriminality“. Domluvena možnost instalace a vyzkoušení této 
technologické novinky v příštím roce na několika místech v Děčíně.  

- jednání s ředitelkou ZŠ Míru, Mgr. Vlčkovou – hodnocení po skončení zkušební doby 
- jednání – farář František Jirásek – Nastavení pravidel pro pořádání kulturních akcí 

v blízkosti kostela na Husově náměstí.  
- jednání – Tržní řád, OZV o místním poplatku 
- jednání s ředitelem ZŠ a MŠ Na Pěšině – PaedDr. Slavíkem, PhD. – příprava dotačního 

programu 
- porady ředitelů škol a dalších příspěvkových organizací –Nastavení pravidel v jednotlivých 

fázích projektu a realizace stavby na základě zkušeností a zpětné vazby z posledního 
roku. Spoluodpovědnost ředitele za provozní část projektu.  

- jednání – Sportovní komise 
- jednání – Technikiáda, p. Nytrová, p. Štorkán – představení projektu 
- konference „Sportovní Benchmarking obcí a měst“ v Pardubicích k hodnocení efektivnosti 

podpory sportu a provozu sportovních zařízení na lokální úrovni  
- jednání – Školská komise 
- jednání – Kulturní komise 
- porady k projektům 
- jednání – Den s Ústeckým krajem – setkání vedení ÚK se starosty ORP 
- jednání – s paní Červinkovou k budoucí výstavbě psího hřiště 
- společné porady ředitelů základních škol a ředitelů středních škol – nové parametry a 

systém příjímacího řízení na střední školy  
- semináře k rozpočtu 
- debaty se studenty o náměstí Komenského 
- jednání v Praze s panem Ondřejem Kobzou nad možností instalace Poesiomatu v Děčíně.  
 
 
Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
-  konference „Bezpečné město“ v Mladé Boleslavi - bezpečnost ve městě, kamerové 

systémy, apod. 
-  jednání s pí Gaži - KÚÚK – téma záškoláctví a předškolní vzdělávání, 
- opětovných kontrol sociálních bytů v Děčíně s pí Roučkovou OSV, 
-  jednání s p Strnadem – pocitová mapa Děčín, 
-  dne s Ústeckým krajem, 
-   jednání na KÚÚK – podpora prevence kriminality, 
- jednání s p. Štajnerem OHK – problematika K-Centra, 
-  jednání s pí Hyklovou OSC – řešení problematiky vraků v Děčíně. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
Řešeny dodatky k dotačním zakázkám na modernizaci škol a dodatek č. 5 DZR Křešice 
 
Připravované 
 
DZR Křešice – nákup vybavení 
Oprava galerie ul. Na Výšinách  
Lávka Děčín-Podmokly 
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Probíhající 
 
Oprava mostu a MK po povodních, Bělá – Děčín 
FVE nad 50 kWp (6 částí) 
FVE do 50 kWp (6 částí) 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín I. etapa 
Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II. etapa 
 
Uzavřené smlouvy 
 
Rekonstrukce WC ve 2.n.p. a 3.n.p. budovy A1 Mírové náměstí 1175/5, Děčín IV 
Školní družina Děčín II, Kamenická 1440/66 – zateplení objektu 
Školní družina Děčín II, Kamenická 1058/48 – stavební úpravy, zateplení objektu 
Zajištění vánočních stromů a jejich zdobení 
Stavební úpravy společenského domu Střelnice – I. etapa – Malování + EPS 
2/Loubí u Děčína – odbahnění malé vodní nádrže na p.p.č. 467/1 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
  

- žádost o dotaci na projekt „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“ byla na MŠMT 
úspěšná, je doporučena k financování, 

- do Národní sportovní agentury byly podány žádosti o dotace na projekty „Revitalizace 
sportovního hřiště při Základní škole Děčín XXXII, Míru 152, příspěvková organizace“, 
„Stavební úpravy části sportovní haly č.p. 1279, Maroldova 2, Děčín I“ a „Sportovní areál 
Jeronýmova ulice, Děčín – víceúčelové hřiště“,  

- žádost o dotaci na projekt „Zvýšení bezpečnosti dopravy v Děčíně“ byl na MMR po 
formální i věcné stránce schválen. Jedná se o obnovu autobusových zálivů zastávek 
Tyršova, Myslbekova, Masarykovo nám. (stavební úpravy + mobiliář, přístřešky, 
inteligentní panely, …). Pro nedostatek finančních prostředků v dotační výzvě však zatím 
není doporučen k financování. Realizace projektu tak dle původního harmonogramu 
nezačne v 03/2024 a to i s ohledem na skutečnost, že na něj nebyly v rámci rozpočtu 
města na rok 2024 přiděleny žádné finanční prostředky, 

- byla získána dotace z IROP na projekt „Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská“, 
- byla podána poslední žádost o platbu (č. 6) na projekt „Domov se zvláštním režimem 

Křešice“, 

- připravuje se projekt „Demonstrativní aplikace systémů 5G v Děčíně“ k podání žádosti o 
dotaci z NPO v lednu 2024, 

- připravuje se projekt „K-Centrum“ (přemístění) – v prosinci 2023 má vyjít dotační výzva 
z NPO, bude otevřena cca 1 rok, 

- výstava návrhů soch k projektu „Pohádková kašna v Děčíně“ je odložena na leden 2024, 
probíhá příprava podkladů pro vytvoření katalogu pro vernisáž, 

- připravuje se podání žádosti o dotaci na opravu pískovcové brány a opěrné zdi u 
Řetězové lávky do programu na obnovy kult. památek Ústeckého kraje v prosinci 2023, 

- dne 20.10.2023 byla podána žádost o dotaci na pořízení elektromobilu pro potřeby 
magistrátu, 

- dne 15.11.2023 byla podána žádost o dotaci na pořízení pěti elektromobilů pro potřeby 
Centra sociálních služeb, 

- aktualizace PD na bezbariérovou trasu č. II (Bezbariérovost ulice Práce, Děčín IV – 
Podmokly) bude kvůli návaznosti zadána až po dokončení stavby Lávky přes Labe, 
dotace na tuto trasu je až 85 % ze SFDI, 

- projekt „Ukrajina – rekonstrukce ubytovacích kapacit v Děčíně“ je dokončen, běží tříletá 
udržitelnost. Celkové náklady projektu byly 663 371,02 Kč, dotace 563 865 Kč, spoluúčast 
města 15 %: 99 506,02 Kč. Poskytovatelem dotace bylo MMR ČR. 
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OE (odbor ekonomický): 
 
- projednal návrh rozpočtu na rok 2024 s odbory a útvary magistrátu, s vedením města a 

dne 20.11.2023 uspořádal seminář k návrhu rozpočtu na rok 2024 pro zastupitele města a 
členy finančního výboru ZM, 

- v souvislosti se změnou zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, zpracoval návrhy 
nových OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, o místním 
poplatku ze psů a o místním poplatku z pobytu, 

- zajistil tisk a distribuci složenek na 2. splátku poplatku za komunální odpad a upozornil 
v tisku občany na termín splatnosti 30.11.2023, 

- zúčastnil se semináře pro obce Ústeckého kraje k finančnímu vypořádání roku 2023 
vedeném úředníky Ministerstva financí ČR na Krajském úřadu Ústeckého kraje, 

- navštívil organizaci Kultura a sport, s. r. o. Chomutov ke konzultaci problematiky 
provozování a financování sportovních zařízení města. 

 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla dokončena projektová dokumentace na akci Modernizace separačních stanovišť pro 

sběr tříděného odpadu, 
- byla zahájena a ukončena další etapa oplocení u Městského útulku v Děčíně, 
- byla dokončena výměna mostního závěru na Tyršově mostě, 
- byla dokončena stavba Modernizace odborných učeben základní školy Dr. M. Tyrše – 

stavební část, 
- byla zahájena akce Tyršův most, ev.č. DC-100, podepření pravobřežního pilíře, 
- byla dokončena stavba mateřské školy Školní 1475/17 - dokončení výměny fasádních 

výplní, 
- byla dokončena stavba Rekonstrukce osvětlení Sportovní hala ul. Práce 1966/17, Děčín V, 
- byla dokončena obnova kašny na Masarykově náměstí. 

 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- celostátního odborného semináře Sdružení tajemníků městských a obecních úřadů ČR, z. 

s. za účasti zástupců Ministerstva vnitra ČR, Ministerstva pro místní rozvoj ČR, 
Ministerstva práce a sociálních věcí ČR, Ministerstva financí ČR – témata: připravovaná a 
platná legislativa, metodiky, aktuální úkoly elektronizace veřejné správy, nový stavební 
zákon a související změny zákonů, základní změny v činnosti stavebních úřadů, 
digitalizace stavebních řízení, zdroje financování a pokrytí nárůstu výdajů na platy, 
elektronizace veřejné správy a kyberbezpečnost, novela zákoníku práce, novela zákona o 
úřednících územních samosprávních celků, 

- pracovního projednání návrhu rozpočtu na rok 2024 za útvar Tajemník, 
- několika jednání k novelizaci Tržního řádu a obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku, příprava vedení agendy přestupkového řízení na úseku dopravy (úsekové 
měření) a na úseku školství tzv. „záškoláctví,“  

- semináře pro zastupitele města na téma: 
o „Rozšíření systémového řešení odpadového hospodářství statutárního města Děčín se 

společností United Energy a. s., Most-Komořany,  
o Rozpočet statutárního města Děčín na rok 2024 

- jednání k problematice inventarizace majetku města na úseku pozemků, 
- porady k projektů města – hodnocení probíhajících zadaných zakázek, příprava na 

realizaci nových zakázek,  
- jednání na Krajském úřadu Ústeckého kraje – podání stížnosti na vydané rozhodnutí 

krajského úřadu na úseku územního plánování, 
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- jednání k problematice Domova zvláštního režimu Křešice za účasti kompetentních 
úředníků magistrátu – stavební úpravy, vybavení domova,  

- zasedání Sociálního fondu Magistrátu města Děčín – příprava návrhu rozpočtu na rok 
2024, 

- jednání s kompetentními odbornými zaměstnanci magistrátu k podávaným žádostem dle 
zákona č. 106/1999 Sb. – vedení administrativy, 

- jednání s občanem města ve věci podání žádosti o opravu nájemní smlouvy na bytovou 
jednotku, 

- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- společně s primátorem města slavnostního předání ceny „Přívětivý úřad“ – statutární 

město Děčín obdrželo 2. místo v rámci Ústeckého kraje, 
- jednání ve věci kontaktního místa k bydlení za účasti odborných kompetentních 

zaměstnanců magistrátu, 
- jednání s firmou GEMOS CZ, spol. s r. o. na téma dopravní systémy – úsekové měření a 

instalace inteligentních systémů monitorování a řízení dopravy na území statutárního 
města Děčín, 

- zasedání pracovní skupiny Benchmarkingové iniciativy na téma: prezentace dobré praxe 
(participativní rozpočet), výměna aktuálních informací, zkušenosti a dobrých praxí měst 
(zařazení zaměstnanců na pracovní pozice úředník/neúředník, kybernetická bezpečnost), 
problematika Speciálních stavebních úřadů a dopadů novely Stavebního zákona, 

- Dne s Ústeckým krajem – setkání vedení Ústeckého kraje se starosty obvodu Děčín 
(bývalý okres Děčín) – prezentace aktuálních lokálních a krajských témat, společná 
diskuse o nich,  

- porady ředitelů škol a školských zařízení – provozní porada. 
 
 
 



Zaznamenané dotazy a náměty z řad členů zastupitelstva města,  
poslance Mgr. Kohoutka a z řad veřejnosti dne 19.10.2023 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
Lze zrušit stávající územní plán města Děčín se všemi změnami a pouze vymezit zastavěné území 
do doby, než bude vydán územní plán nový? 
Odpověď: 
Návrh na zrušení územního plánu, jako opatření obecné povahy, lze dle novelizace soudního řádu 
správního zákonem č. 225/2017, účinné k 1. lednu 2018, podat jen ve lhůtě 1 roku od nabytí jeho účinnosti. 
Podle § 101a odst. 1 soudního řádu je návrh na zrušení opatření obecné povahy nebo jeho části oprávněn 
podat ten, kdo tvrdí, že byl tímto opatřením obecné povahy zkrácen na svých právech. Pokud je podle 
zákona současně oprávněn ve věci, ve které bylo toto opatření obecné povahy užito,  podat ve správním 
soudnictví žalobu nebo jiný návrh, může navrhnout zrušení opatření obecné povahy jen společně 
s takovým návrhem. 

 
Z uvedeného vyplývá, že zrušit Územní plán města Děčín nelze.  

 
Dle § 322 odst. (1) zákona č. 283/2021 Sb. o územním plánování a stavebním řádu (dále jen „stavební 
zákon“), územně plánovací dokumentace schválené přede dnem 1. ledna 2007, pozbývají platnosti dnem 
nabytí účinnosti nové územně plánovací dokumentace, která je nahrazuje, nejpozději však 31. prosince 
2028.   

 
Podmínky vymezení zastavěného území upravuje § 59 odst. 1 stavebního zákona následně: 

 
(1) Není-li vydán územní plán, může obec rozhodnout o pořízení vymezení zastavěného území svým 

obecním úřadem (§ 6 odst. 2) nebo požádat o pořízení vymezení zastavěného území úřad územního 
plánování, kterému zároveň předá kopii katastrální mapy příslušného území a kopii mapy 
s vyznačeným intravilánem, pokud není intravilán vyznačen v katastrální mapě. 

 
Z uvedeného vyplývá, že pokud má statutární město Děčín platný územní plán, který nelze zrušit, nemůže 
být pro jeho území vymezováno zastavěné území.   

 
 

Požaduje poskytnout informaci o modernizaci kamerového systému městské policie 
Odpověď: 
Modernizace kamerového systému městské policie je plánována v následujících dvou letech. Nyní je 
připravována žádost o dotaci na instalaci cca 15 ks kamer s využitím 5G sítě,  což je bezdrátová 
technologie poskytovaná dnes již O2 a T-Mobile v našem městě. 

 
Požaduje, aby se rada města opětovně zabývala veřejnou zakázkou na vánoční stromy a jejich 
zdobení, a tu následně zrušila.  
Odpověď: 
V říjnu letošního roku byl oznámen výběr nejvhodnější nabídky a v tuto chvíli běží odvolací lhůty, následně 
proběhne podpis smlouvy. Smlouva musí být uzavřena v souladu se zákonem o zadávání veřejných 
zakázek, a to bez zbytečného odkladu.  
Zákonné důvody pro zrušení zakázky jsou taxativně vymezené a není znám žádný důvod opravňující 
zadavatele zakázku zrušit. 

 
 

Ing. Kubš 
Proč je v zakázce na vánoční stromy uskladnění vánočních ozdob, když máme své prostory. 
Odpověď: 
V zadávacích podmínkách zakázky na vánoční stromy bylo požadováno uskladnění vánočních ozdob u 
dodavatele z důvodu následné údržby sejmutých ozdob. Jedná se o proces sušení, třídění, inventury a 
likvidace rozbitých ozdob. K 31.03. každého roku bude dodavatel předkládat seznam prvků, které se 
budou využívat v daném roce. Po dobu platnosti smlouvy je tak bude mít dodavatel pro přehlednost ve 
svých prostorách na jednom místě připravené pro další využití. Po ukončení smlouvy si město prvky 



převezme. Přemísťování, a s tím spojená údržba ozdob, do prostor města by zvyšovala náklady na 
dopravu a zaměstnance.  

 
Požaduje sdělit od náměstka primátora města pro rozvoj města a IT Ing. Ondřeje Smíška informace 
k rekonstrukci železniční stanice Děčín – Východní nádraží, a to v jakém stavu se rekonstrukce 
v tuto chvíli nachází, jak se naplňuje harmonogram prací. 
Odpověď: 
Z jednání se zástupci Správy železnic vyplývá, že v listopadu tohoto roku bude opět spuštěna práce na 
projektové dokumentaci kolejiště, její dokončení je plánováno na polovinu roku 2025, tzn. o cca 
polovinu až 1 rok později, než bylo původně plánováno. Posléze tedy budou teprve zahájeny další procesy 
(kompletní povolení v 06/26) jako je výběrové řízení apod. Realizace by měla tedy být 07/2026-12/2028. 
Pozemky k využití městem Děčín nebudou tedy k dispozici dříve než v roce 2029/2030. Dále byly 
diskutovány dva mostní objekty, a to km 0,537, tedy v ulici 17. listopadu a 455,709, tedy v Krokově ulici. 
První most, kde je problém s podjízdnou výškou, nebude v rámci rekonstrukce řešen a druhý mostní objekt 
bude rozšířen tak, aby chodci a cyklisté zde měli dostatečný prostor.  Z obojího vyplývají poměrně vysoké 
budoucí náklady na úpravu infrastruktury, které půjdou za městem. 

 
 
Bc. Zdobinský 
Jak a jestli jsou již řešena tržní místa dle tržního řádu (např. přesun tržnice z Masarykova  nám. na 
tržiště Husovo nám., apod.) a poplatky za zábor veřejného prostranství (obecně závazná vyhláška 
o místním poplatku), jaký je návrh na řešení? 
Odpověď: 
Na konec měsíce listopad je svoláno jednání za účasti vedení města, na kterém mimo jiné bude řešena 
otázka tržního řádu a zároveň bude řešena i obecně závazná vyhláška o místním poplatku. Z tohoto 
důvodu budou podrobnější informace podány až po této schůzce. 
 
Požaduje poskytnout informaci o dotaci a PD na objekt Benešovská 
Odpověď: 
Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská: 
V tuto chvíli se dokončuje projektová dokumentace, jejíž podoba byla v říjnu letošního roku prezentována 
na poradě k projektům. Finální odevzdání PD včetně položkového rozpočtu je plánováno na konec 
listopadu 2023. Projektová dokumentace má podobu rekonstrukce budovy, případná demolice a nová 
výstavba nebyla ze strany Ústeckého kraje povolena. Objekt má město ve svém vlastnictví na základě 
darovací smlouvy od Ústeckého kraje, s podmínkou zprovoznění pro sociální účely do 31.12.2025. 
Aktuálně probíhá proces hodnocení podané žádosti o dotaci, která byla podána v 07/2023, žádost již 
prošla přes nejzásadnější milníky hodnotícího procesu, v tuto chvíli je předpoklad získání dotace 99,99%, 
dotace bude 85 % z uznatelných nákladů. PD řeší 3 stavební objekty – noclehárna a azylové bydlení 
(součástí dotace) a mrazová místnost (není součástí dotace), s kapacitou 43 klientů. Vytápění se plánuje 
plynem, do budoucna CZT. Celkové náklady na rekonstrukci a vybavení se předpokládají ve výši 84 mil. 
Kč, z toho dotace ve výši cca 67 mil. Kč. 
 
Požaduje, aby se vedení města zabývalo problematikou územního plánu v Děčíně a sdělilo 
zastupitelům města konkrétní problémy s aktualizací a tvorbou územního plánu a předložilo návrhy 
jejich řešení.  
Odpověď / reakce: 
Z důvodu časové náročnosti uvedeného dotazu bude odpovězeno v lednu roku 2024.  
 
 
Mgr. Bc. Poschová 
Kolik máme vánočních ozdob z minulých let? 
Kolik se musí vánočních ozdob dokoupit? 
Odpověď: 
Z minulých let má město k dispozici 5176 ks ozdob různých velikostí. 

 
V současné době nedokupujeme žádné ozdoby. V rámci smlouvy o dílo na rok 2023 - 2026 budou 
nakoupeny nové ozdoby, které budou využívány po dobu 3 let s tím, že se bude dokupovat pouze tolik 
ozdob, které budou chybět na základě provedené inventury dodavatelem po sejmutí ozdob z vánočních 



stromů. Dodavatel předloží do 31.03. každého kalendářního roku seznam ozdob (počet a popis), které 
budou využity pro daný rok. 

 
Požaduje od náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní prostředí  
Ing. Bc. Anny Lehké zaslat statistiku vytíženosti K-Centra včetně vyjádření ředitelky DDM Děčín ke 
stávajícímu umístění centra. 
Odpověď: 
Statistika vytíženosti K-Centra včetně vyjádření ředitelky DDM Děčín ke stávajícímu umístění centra byla 
poskytnuta. 

 
Požaduje sdělit, proč náměstek primátora města pro prevenci kriminality pan Václav Němeček 
nepředkládá zprávu o své činnosti. 
Odpověď: 
Náplň neuvolněné funkce náměstka primátora města pro prevenci kriminality vyplývá z činnosti práce 
strážníka městské policie jejíž prioritou je bezpečnost občanů města a prevence kriminality, která je 
každodenně prováděná především v terénu na území města. Prioritou výše uvedeného náměstka je 
především bezpečnost dětí, proto se ve spolupráci s OSPOD zaměřuje na mládež a organizuje kontroly 
zaměřené především na dodržování veřejného pořádku, požívání alkoholu a návykových látek. 
Z bezpečnostních důvodů se podílí na pravidelných kontrolách v ranních hodinách u základních škol 
v rámci celého Děčína. V rámci vyučovacích hodin se zapojuje do přednášek na základních školách na 
téma prevence kriminality a zaměřuje se i na drogovou problematiku. Mezi další probíraná témata patří 
otázky, které se týkají zákonnosti, bezpečného chování a řešení problémů v kolektivu a prevence šikany, 
a to právě proto, aby se předcházelo případným negativním projevům chování, se kterými se v současné 
době často setkáváme. Ve spolupráci s Probační a mediační službou Děčín se snaží ukázat mladistvým, 
vykonávajícím tresty prospěšných prací, jiný způsob života. Těch činností, které koná v rámci bezpečnosti 
pro naše občany, je řada. Nicméně zpráva o činnost bude předkládána i písemnou formou. 
 
Požaduje sdělit od náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní prostředí Ing. 
Bc. Anny Lehké výstupy z jednání, které uvedla do zprávy o své činnosti. 
Doplněná zpráva o činnosti náměstkyně za uplynulé období: 

- Koordinační skupiny k nemovitostem ve vlastnictví soukromých osob určeným k bydlení – 

jedná se o pravidelná jednání dotčených odborů magistrátu města; předmětem jsou aktuální 

problémy v konkrétních objektech určených k bydlení, 

- Jednání s Povodím Ohře k problematice oprav Jílovského potoka – seznámení se s postupem 

Povodí Ohře při řešení havarijního stavu břehů Jílovského potoka v centru Podmokel; 

projektová dokumentace, časový harmonogram, příprava společného veřejného projednání 

s vlastníky nemovitostí v předmětné lokalitě, 

- Konání Finančního výboru, seznámení členů FV s připravovanými záměry v oblasti 

odpadového hospodářství, viz zápis FV 

- Konference efektivní energetiky pro obce a města, příklady z praxe, viz reportáž 

https://click.em22cl.cz/g-o/C8CE8867-05E0-4D77-BBE6-B02D358466CA/63784A6A-EFCE-

4D12-A586-F11E3C5922BF/5CD456A1-FBC3-1627-77FB-4D1120EC7E9D 

- Jednání s pastorem apoštolské církve ohledně komunitní spolupráce a případné zřízení pozice 

romského koordinátora – příprava na setkání se zástupci romské komunity, diskuse nad 

tématem a výběr vhodné autority pro funkci romského koordinátora, 

- Poděkování zaměstnankyním SMS za práci nad rámec jejich pracovních povinností, zejména 

na objektu Krásnostudenecká 104, 

- Jednání koordinační skupiny k objektu Krásnostudenecká 104 – pracovní podskupina, kde bylo 

nutné problém řešit samostatně mimo koordinační skupinu k nemovitostem. Objekt ve 

vlastnictví města, bude jako první stupeň prostupného bydlení v chystané koncepci bydlení, 

- Jednání s ředitelem Výchovného ústavu Děčín – reakce na případ agrese v OC Pivovar, 

diskuse nad možnostmi případných opatření, 

- Jednání se zástupcem SVS ohledně zkapacitnění VDJ Folknáře – příprava společné realizace 

zkapacitnění VDJ v lokalitě územním plánem určené k rozvoji bydlení RD 

- Slavnostního aktu k uctění památky Dr. Miroslava Tyrše, reprezentace města 

- Jednání s ASZ ke koncepci bydlení, pracovní schůzka nad připravovaným dokumentem, 

upřesnění postupů a vizí města, 

https://click.em22cl.cz/g-o/C8CE8867-05E0-4D77-BBE6-B02D358466CA/63784A6A-EFCE-4D12-A586-F11E3C5922BF/5CD456A1-FBC3-1627-77FB-4D1120EC7E9D
https://click.em22cl.cz/g-o/C8CE8867-05E0-4D77-BBE6-B02D358466CA/63784A6A-EFCE-4D12-A586-F11E3C5922BF/5CD456A1-FBC3-1627-77FB-4D1120EC7E9D


- Semináře ICUK na téma sociální podnik – prezentace ke stažení 

https://drive.google.com/drive/folders/1SUbbQEgYprKqy7i34_Uw3zvgQ12NuUDJ 

- Jednání velké koordinační skupiny pro sociální věci a prevenci kriminality – pravidelné setkání 

nad problematikou s dalšími aktéry veřejných institucí (PČR, OHS, OHK, HZS apod) 

- Jednání a výměna zkušeností se zástupci města (náměstkyně primátora, zástupci odboru 

OSV) Liberec ohledně problematiky prostupného zaměstnávání a prostupného bydlení – 

výměnou se uskuteční obdobné setkání v Liberci začátkem ledna 2024, 

- Zahájení divadelní sezóny, reprezentace města, 

- Lokálního partnerství na téma koncepce bydlení, připomínky k připravované koncepci, 

- Jednání s ředitelem NP České Švýcarsko o prohloubení spolupráce, 

- Živého vstupu na ČT24 v diskusním pořadu 90´na téma sociálně vyloučených lokalit, 

- Jednotlivých akcí včetně oficiálního zahájení a ukončení Týdne nejen pro seniory, reprezentace 

města, 

- Prezentace KÚÚK a SPÚ na téma Územní studie krajiny – možnost dotační podpory na vznik 

dalších ÚAP pro tvorbu ÚP, 

- Jednání na téma bezpečnosti se zástupci výchovného ústavu, státních zástupců, OSPOD a 

ASZ  - za účasti ředitele ASZ, přislíbení pomoci při prevenci a úpravě metodik, 

- Slavnostního aktu vysazení stromů žáky ZŠ Komenského nám., reprezentace města 

- Jednání sociální a zdravotní komise, viz zápis komise, 

- Konference ATIC 2023 – turistických informačních center, reprezentace města 

- Slavnosti NZDM Kamarád v Boleticích, Indigo – reprezentace města 

- Jednání v K- centru ohledně zajištění nového objektu pro tuto službu – diskuze nad dispozičním 

řešením potenciálního nového objektu, využití jednotlivých prostor pro efektivní využití služby, 

- Jednání ke konání akce 3. Podmokelský Októbrfest – pracovní schůzka k přípravě akce, 

doladění technických parametrů, 

- Jednání s EU Komořany k připravované prezentaci pro ZM ohledně podpisu memoranda – 

pracovní schůzka, výstupem prezentace na ZM, 

- Jednání KÚÚK a RRA k rozvojové zóně Východní nádraží – pracovní schůzka k nastavení 

spolupráce, příprava zapojení projektu do nového dotačního období po roce 2027, 

- Semináře KÚÚK k sociálně aktivizačním službám – pořádaný OSV, informativní charakter, 

jakým směrem se bude odvíjet dotační podpora KÚÚK v následujícím období, 

- Schůzky k problematice hazardu – prezentace k znovuzavedení hazardu ve městě, k úpravě 

legislativy a její dopady na rozpočty obcí a měst, 

- Jednání AOPK k problematice zámeckého rybníku – výsledkem dočasné pozastavení rybolovu 

s ohledem na zájmy ochrany přírody v oblasti vodního ptactva a ryb, 

- 3. Podmokelského Októbrfestu. aktivní účast, moderování. 

 
 
Požaduje, aby vedení města poskytovalo podrobnější informace k jejich činnostem, které uvádějí 
ve svých zprávách. 
Odpověď: 
Výstupy z jednání jsou dále projednávány v radě města a jsou uvedené v zápisech z těchto jednání. 
V případě hlubšího zájmu a po specifikaci dotazu je možné odpověď upřesnit. 

 
 

Mgr. Kohoutek 
Proč vánoční stromy v roce 2022 stály 400 tis. a teď 1 200 tis., jaký je rozdíl ve vánoční výzdobě 
oproti roku 2022? 
Odpověď: 
V roce 2022 bylo ve městě 5 ks stromů, nyní je stromů 6 ks (navýšeno o strom na Masarykově náměstí, 
který je největší) – tím dochází k nárůstu nákladů na kácení, dopravu, instalaci, zdobení,  
Vytypování stromů zajišťovalo město pomocí svého pracovníka ve spolupráci se společností Technické 
služby Děčín a.s., která nepožadovala nikdy zaplacení nákladů na tuto službu (např. doprava za nabídkami 
vánočních stromů).V roce 2022 bylo zřejmé, že stojany k vánočním stromům jsou ve špatném stavu a byly 
opraveny pro rok 2022 s tím, že pro další rok je třeba zajistit stojany nové, aby byla zajištěna bezpečnost 
stromů. 

https://drive.google.com/drive/folders/1SUbbQEgYprKqy7i34_Uw3zvgQ12NuUDJ


Nelze předem předpokládat odkud budou stromy dodány, rozdíl je, když jsou dodány v rámci města nebo 
z jiného města – rozdíl v km, zajištění policie, doprovodu, počtu pracovníků, plošiny, nákladních aut (může 
být 1 – 3 auta, jeřáb, plošina od 6 – 10 pracovníků), rozdíl je ve složitosti kácení u každého stromu (zda 
musí strom připravit den dopředu, než se bude kácet, kolik lidí u kácení musí být z bezpečnostního 
důvodu), rozdíl je v instalaci, kdy se některý strom upravuje i několik hodin (u tohoto zůstává jeřáb, než se 
ho podaří instalovat). Rozdíl je i v kotvení do stávajících otvorů a kotvení do stojanů, skruží (u tohoto 
zůstává jeřáb). Vše se odvíjí od velikosti stromu, jak je rostlý, zda je třeba ho upravovat. Dle velikosti 
stromu a dle bezpečné zóny se dokupuje plot a materiál k montáži plotu. Rozdíl je v délce zdobení, dle 
velikosti stromu může zdobení trvat 1–3 dny. Časová náročnost akce je odvislá také dle klimatických 
podmínek (mráz, déšť). 
 
 
Týká se navýšení finanční částky na vánoční výzdobu již letošních vánoc? 
Odpověď: 
Navýšení finanční částky na vánoční stromy (typování, kácení, doprava, instalace, zdobení, likvidace, 
práce s ozdobami a dalším materiálem) se týká i roku 2023. 
 
 
p. Valko 
Zda je možné zasypat vodní nádrž v Loubí? V jakém stavu se nachází (jak vážný je stav)? 
Odpověď – informace k dotazu: 
V dnešní době velmi suchých období není zcela legitimní požadovat zasypání vodní nádrže v Loubí. 
Strategií státu je naopak vytváření a zachování vody v krajině. Vodní nádrž v Loubí je v havarijním stavu. 
 
 
p. Toncar, DiS. 
Byla nádrž v Loubí postižena bleskovou povodní? 
Odpověď: 
V červenci roku 2021 nebylo zaznamenáno, že by předmětná nádrž byla postižena bleskovou povodní. 
Vodoprávní úřad na předmětné vodní nádrži neprováděl povodňové prohlídky, protože nebyla zahrnuta 
vlastníkem do postižené lokality. 
 
Učinit kontrolu detenčních prostorů po povodních 
Odpověď: 
Odbor životního prostředí jako vodoprávní úřad provádí kontroly v souladu s příslušnými ustanoveními 
zákona o vodách. V tomto konkrétním případě provádí tzv. povodňové prohlídky. Ustanovení § 62 vodního 
zákona řeší povinnosti vlastníků a stavebníků vodních děl při technickobezpečnostním dohledu. 
 
 
p. Sklenář 
Jak se řeší situace s přemnoženými divokými prasaty v okrajových částech města? 
Odpověď: 
Odbor životního prostředí opakovaně řeší předmětnou problematiku:  
•  intenzivně spolupracuje s dotčenými mysliveckými spolky (které myslivecky hospodaří v problémových 
lokalitách města), Městskou policií Děčín, Střediskem městských služeb Děčín a dotčenými odbory, 
•  opakovaně oslovuje myslivecké spolky a žádá o navýšení odlovu, 
•  navrhl pilotní projekt „zástřelného“,  
•  aplikuje opakovaně pachové ohradníky v postižených lokalitách, 
•  apeluje na občany v periodikách a na webu města, aby došlo ke změně chování lidí, 
•  jedná s firmami zabývajícími se uvedenou problematikou k vytlačení černé zvěře z postižených 
aglomerací města (elektronickými ohradníky, či plošnou aplikací pachové látky), 
•  aplikoval pachové ohradníky v celkové délce cca 12 km, 
•  umisťuje odchytové zařízení. 
•  intenzivně se zabývá danou problematikou k odvrácení škod způsobovanou černou zvěří a hledá 
řešení k vytlačení černé zvěře z postižených aglomerací města. 
 
 
 
 



Mgr. Chmelík 
Umístění bilboardu a plotu – pozemek p.č. 2660/6 k.ú. Podmokly, prověřit a sdělit vlastnictví 
Odpověď: 
OMH ve spolupráci s OKD zjistil majitele výlepové plochy, dle jeho sdělení již nemá žádné doklady k 
dispozici (pravděpodobně někdy z 90 let min. století), statutární město Děčín se stalo vlastníkem pozemku 
na základě smlouvy o bezúplatném převodu pozemku v roce 2009 od Ústeckého kraje. Ve smlouvě nebylo 
řešeno žádné užívání pozemku/oplocení, za účelem umístění plochy pro výlep.  
OMH jednal s vlastníkem zařízení o úhradě bezdůvodného obohacení za 3 roky zpětně, byla odeslána 
výzva k úhradě a současně dojde dle dohody k odstranění zařízení do 31.12.2023. 
Pokud se jedná o oplocení pozemku, toto oplocení je dnes majetkem města, neboť jej jako příslušenství 
získalo v rámci smlouvy o bezúplatném převodu pozemku od ÚK. 
 
 
pí Hanusová 
Požaduje, aby vedení města zajistilo dodržování nočního klubu v okolí Havana Clubu 
Odpověď: 
Dodržování nočního klidu je v kompetenci městské policie. Dle živnostenského rejstříku bylo zjištěno, že 
podnikatelský subjekt má vydána živnostenská oprávnění k provozování živnosti v této provozovně. 
Strážníci městské policie mají za úkol věnovat se intenzivně okolí jmenované restaurace zejména se 
zaměřením na dodržování nočního klidu a zjištěné přestupky řešit v rámci platné legislativy. Činnost 
strážníků městské policie v okolí "Havany" je limitována personálními možnostmi a dalšími problémy, které 
musí operativně řešit. 

 
Požaduje, aby náměstek primátora města pro prevenci kriminality Václav Němeček předložil radě 
města návrh na zrušení usnesení rady města ve věci vyvěšování tibetské vlajky. 
Námět byl na jednání rady města předložen. Rada města konstatovala, že danou problematikou se bude 
opětovně zabývat v okamžiku obdržení žádosti o vyvěšení tibetské vlajky.  

 
 
Požaduje, aby vedení města nevyvěšovalo tibetskou vlajku 
Odpověď: 
K mezinárodní kampani pod názvem „Vlajka pro Tibet,“ kdy města či jiné organizace vyvěsí dne 10. března 
tibetskou vlajku na budově úřadu, se město Děčín připojilo poprvé v roce 1997 a činí tak každý rok, a to 
vždy na základě usnesení rady města.  V únoru roku 2013 bylo radou města přijato usnesení, že se ke 
kampaní město vyvěšením vlajky bude připojovat každoročně. Připojení ke kampani projednává rada 
města každý rok, a to v bodě „Různé“.  
 
 
Náměty: 
 
Mgr. Chmelík 
Zabývat se problematikou odbahnění Zámeckého rybníka 
Odpověď: 
Odbahnění Zámeckého rybníka se historicky řeší ve více rovinách. Byly snahy najít jakékoliv dotační 
možnosti, dokonce se podařilo lokalitu zařadit do databáze SEKM (starých ekologických zátěží), a tím 
zajistit potencionální dotace i z jiných zdrojů. Všechny tyto pokusy selhaly, dnes je více než zřejmé, že 
odbahnění musí město finančně zajistit ze svých zdrojů. Aktuálně se snažíme mocnost bahenní vrstvy 
snížit pomocí aplikace bakterií. Nicméně bakterie dokáží eliminovat pouze organickou složku, tedy 
účinnost je odvislá na celkovém složení sedimentu. Na predikovaný účinek úbytku bahna o cca 20 cm/rok 
musíme počkat. 
 
Navrhuje, aby byla zpracovaná metodika k získání mandátu členům osadních výborů 
Odpověď: 
Vzhledem k tomu, že jsou již všechny osadní výbory zřízeny a není zde v současné době dalších 
požadavků, bude metodika zpracována a předložena zastupitelům ke schválení do dalšího zasedání ZM 
v prosinci letošního roku. 
 


